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Србија је спремна да разговара о компромисима, али не и да прихвати било какве
притиске, каже председник Србије Александар Вучић поводом наставка дијалога
Београда и Приштине у недељу у Бриселу.

  

  

Он је рекао да је синоћ контактирао људе у Бриселу, и рекао �"ако су ово ставови
Албанаца да не губимо време, да не долазим�", али да је замољен да дође.

  

- �Ако мислите да постоји та батина којом можете да ме натерате да слушам и служим
Харадинајевим, Хотијевим, Хоџајевим изјавама, немојте да ме зовете уопште - поручио је
Вучић.

  

Казао је да није фасциниран њиховим ингенизионим идејама, и да се не плаши ни
притиска са запада.

  

�- Погрешног човека сте нашли за притиске. Ако сте спремни да разговарате без
компромиса, ми смо спремни. Ми ништа не закуцавамо, и спремни смо да разговарамо� -
нагласио је Вучић.

  

Он је казао да, ако на такав начин мисле Албанци да разговарају са Србијом, наша
делегација ће отићи у Брисел и рећи �све најбоље вам желимо�, а Европи �када испуне
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Бриселски споразума да наставимо�.

  

- Мислили су да ме сломе пред Брисел причама о породици, тровању воде, наводном
отимању новинара - казао је председник.

  

Мој син Данило није никоме нешто украо нити учинио нажао

  

Панчево -- Вучић изјавио да његов старији син, који је присуствовао утакмици Светског
првенства у Русији у близини осуђиваних особа, није учинио ништа лоше.

  

Одговарајући на питања новинара у Панчеву, председник Србије је рекао да његов
старији син Данило није учинио ништа нажао било коме и додао да има проблем да му
објасни због чега се против њега, како се изразио, води хајка у појединим медијима.

  

"Никоме мој син није ништа украо, нити нажао учинио. За разлику оних чија једна
породица има 100 милиона евра богатства. Крив је што је платио карту у економској
класи, за разлику од тих лопужа које иду бизнис класом до Њујорка и карту плаћају
5.000 евра. Немојте његове слике да тражите, имам ја своје слике много горе да вам
покажем... Али они не знају шта ће, јер сам им одузео могућност да краду, јер доводим
фабрике, јер радим шест пута више него моји претходници", рекао је Вучић.

  

Вучић је то новинарима рекао након што се на друштвеним мрежама појавила
фотографија на којој се његов старији син, на утакмици Србија-Костарика на Светском
првенству у Русији, налази између неколико вођа навијача Партизана осуђиваних за
тешка кривична дела, између осталог и убиство навијача Партизана Ивана Перовића.

  

Он је рекао да му није лако да објасни свом сину због чега "су га напали" што је ишао да
навија за Србију и "што је стајао три места од неког, иако чак и не навија за Партизан".

  

Вучић је додао да можда није увек најбољи брат и отац, јер не проводи довољно
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времена са својом породицом, али да неће дозволити да се води хајка против њих.

  

47.508 наших грађана ради у немачким компанијама - браћо Немци остајте овде што
дуже и долазите још више

  

- Посебно сам радостан. Ово је једна од највећих инвестиција у Србији. ЦТФ није
фабрика јефтиних делова, то је технологија будућности. Бескрајно сам захвалан -
истакао је Вучић.

  

  Председник Србије Александар Вучић присуствује церемонији постављања камена
темељца на локацији будуће фабрике електричних и хибридних погона фабрике ЗФ
Фриедрицхсхафен АГ.   

- Посебно сам радостан. Ово је једна од највећих инвестиција у Србији. ЦТФ није
фабрика јефтиних делова, то је технологија будућности. Бескрајно сам захвалан -
истакао је Вучић.

  

Он се захвалио компанији и рекао да Србија нуди најбоље услове.

  

- Ово је добро за цео наш Банат, за целу Србију. И хоћу Вама да се захвалим, Ваша
екселенцијо, господине Дитман, данас имамо 47.508 запослених грађана Србије у
немачким компанијама - рекао је председник Србије Александар Вучић на церемонији
постављања камена темељца на локацији будуће фабрике електричних и хибридних
погона фабрике Цет-Ф Фридрихшафен (ЗФ Фриедрицхсхафен) АГ у Панчеву.
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- Браћо Немци, остајте овде што дуже и долазите још више! За нас је веома важно да
мењамо систем образовања и да производимо још више инжењера, али и занатлија.
Кроз ЗФ почињемо да се приближавамо будућности - рекао је председник о немачкој
фирми ЗФ која долази у Панчево са инвестицијом од 160 милиона евра, а која ће
компанија, очекује се, запослити више од 1.000 људи.

  

Наиме, немачка фирма ЗФ долази у Панчево са инвестицијом од 160 милиона евра, а та
компанија ће, очекује се, запослити више од 1.000 људи.

  

Председник Србије је раније, најављујући долазак ЗФ рекао да ће то бити велика ствар
за Србију, а јуче је новинарима рекао да му је и немачка канцеларка Ангела Меркел
честитала на доласку ЗФ.

  

Немачка ће тако, постати највећи спољнотрговински партнер Србије, али и најзначајнији
послодавац у Србији.

  

(Агенције)
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